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Punkt 

Varighed 

Ca. tider 

Dagsordenspunkt 

Mødeleder: ?? 

 

1. 5 min Godkendelse af referat dagsorden  

 

Referat godkendt 

 

2. 

 

20 min 

 

Skolen – information 

 

 

Orientering / drøftelse 

Jacob 

Souschef Tomas Duelund er blevet 

konstitureret som skoleleder på LærerVirum 

skole, med start i uge 4. Vi har på den 

baggrund slået en stilling op som 

afdelingsleder. 

Der overvejelser om hvorvidt nogle af de 

opgaver der ligger hos ledelsen kan ligge 

hos en HK ansat. Afhængig af Tomas forløb 

og hvilke ansøgere der kommer ind, vil der 

blive truffet beslutning om hvordan vi 

sammensætter ledelsen og kontoret. 

Ansættelsesudvalg skal sammensættes. 

Følgende byder ind fra bestyrelsen: Sanne, 

Anders. 

Vi har ansat en lærer i den vakante stilling 

efter Dorthe Gregersen. 

I uge 6 (torsdag) er der skolefest, som vi 

ser frem til. Det plejer at være en rigtig fin 

aften. Temaet er Casino. Der bliver også 

lavet Street Food. Skolebestyrelsen er 

velkommen til at deltage. (Søren deltager) 

 

3. 10 min Elevrådet 

• Information / emner 

Orientering 

Vitus/Alban 

Der har været møde i elevrådet. Der er 

omrokeringer i elevrådet.  

 

Dagsorden 

For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 

 

Dato: mandag – D. 27. januar 2025 

Tid: kl. 17.00 – 19.30 

Sted: Mødelokale på skolen 

 

Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Forældrerepræsentant  

Vakant 

Forældrerepræsentant  

Søren Hell /SH  

Elevrepræsentant 

Alban Hyseni (næstformand) X 

Forældrerepræsentant  

Renè Viekær Petersen /RVP 

Forældrerepræsentant                     

Anders Jacobsen / AJ 

Medarbejderrepræsentant 

Jonna Søndergaard /JS 

Forældrerepræsentant  

Sanne Nielsen/ SN X 

Forældrerepræsentant 

Vakant 

Medarbejderrepræsentant 

Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant                 

Mogens Østergaard / MØ 

Elevrepræsentant 

Marcus Vitus Terp Seidler (formand)  

X 

Souschef 

Tomas Duelund /TD 

 Suppleant 

 

Skoleleder 

Jacob Due Hansen / JDH 
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Der har været talt om skolefesten. Ved 

juleafslutning holdt elevrådsformanden en 

rigtig fin tale for alle elever. Der er et ønske 

fra elevrådet om, at eleverne må være i 

andre klasser end eget lokale. Ønske om 

uni-sex toiletter. Ønsker om nyt udvalg i 

skoleboden. Vil gerne have pastiller i boden. 

Fra skole.best.mødet: Der er mange piger 

som ikke ønsker uni-sex toiletter. 

Nye toiletter på d-gangen forventes færdige 

efter uge 7. . 

 

4.  30 min • Kommunikation mellem skole og 

hjem 

• Hvad kan man forvente fra 

skolen? 

• Hvad kan man forvente fra 

hjemmet? 

Søren / Jacob 

 

Tema drøftelse 

Skole-hjem kommunikation: Der er stor 

forskel på hvordan der bliver kommunikeret 

på Aula. Kommunikationen fra skolen kan 

være svingdende, og eleverne kan blive i 

tvivl om hvad der menes. Som forældre kan 

man opleve manglende information. 

Information om lektier kan opleves 

mangelfuld. 

Kommentarer på mødet: Det er nok korrekt, 

at der kan være forskel på hvordan der 

bliver kommunikeret fra lærerne. 

Det kunne være en mulighed, at man på 

forældremøder aftaler forventninger til 

kommunikation. 

Man kunne lave en standard procedure for 

hvordan, og om hvad der skal 

kommunikeres til hjemmet. 

Aula må ikke blive en diskussionsklub 

Det kan også væe godt at eleverne har 

ansvar for at notere og huske hvilke lektier 

der skal laves. 

Hvad er forældre ansvar og hvad er skole 

ansvar? 

Info fra lærerne om de store opgaver i løbet 

af skoleåret kunne være ønskeligt. 

I elevernes skema på Aula fremgår det når 

eleverne har lektier for / hvad de skal 

arbejde med. 

Hvordan kan vi sikre os at forældre let og 

hurtigt kan orientere sig om elevernes 

lektier. Måske man skal informere 

forældrene på første forældremøde hvordan 

de kan få info på Aula. 

  Pause - middag  

5.  30 min Sundhedspolitik på Kløvermarkskolen 

• Tilbagemelding fra arbejdsgruppe 

Fælles drøftelse og beslutning om næste 

skridt. 

Anders / Jacob 
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Der er blevet talt om en forældreflyer, og en 

one pager (en meget kort præsentation af 

hvad eleverne møder når de starter på 

skolen). Det bliver svært at få alle punkter 

med i en one pager. 

Vigtigt at det bliver let tilgængeligt / let 

læseligt. 

Skolens politikker skal samles et sted, og 

stadig give mulighed for at vi kan justere 

løbende. 

Hvordan får vi et skriv ud at leve? Hvem er 

målgruppen? 

Anbefaling: at forfine det nuvværende 

dokument. 

God formulering: Skolen følger den 

gældende lovgivning på området 

(energidrik, alkohol) 

6. 10 min Politik om videoovervågning på 

Kløvermarkskolen 

Bilag vedlagt 

Jacob 

Drøftelse / beslutning 

Vi skal sikre at der er den nødvendige 

skiltning om videoovervågning. 

Udkastet godkendes. 

Elever og forældre orienteres når vi ’tænder’ 

for overvågningen. 

6.  15 min  Resultater fra de midlertidige nationale 

test - udsat 

Drøftelse / efterretning 

Jacob 

7.  20 min  Evaluering af ”Omgangsformer”  

• Case fra dagligdagen 

- Udsat 

Gruppedrøftelse / plenum 

Jacob 

8. 10 min Evt 

 

Der ønskes opfølgning på forebyggende 

indsats ift Puff bars / Vaping 

Nem økonomi forventes at træde i kraft til 

marts. Herefter godkendelse af 

budget/regnskab 

Næste skolebestyrelses møde flyttes. Ny 

dato: tirsdag den 11.03.25. 

Vi mangler en afløser i boden i 6 uger – fra 

3/4 og 6 uger frem. 

 

 


